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 Protokół nr 131/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 czerwca 2022 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Nieobecna była pani Barbara Grzywacz.  
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Przewodniczący Zarządu 
rozszerzył porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 
nieruchomością na cele budowlane.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 130/2022. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 130/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 130/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska omówiła zmiany do planu finansowego zadań powiatu 
realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 
roku 2022. Poinformowała, że proponuje się dokonać przesunięć na dofinansowanie 
uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych      
(60 000 zł) oraz na dofinasowanie likwidacji barier architektonicznych (40 000 zł).  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiaty. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem firmy Drogomex w 
sprawie zmiany umowy w zakresie wynagrodzenia wykonawcy. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że firma wnioskuje  o ustalenie wynagrodzenia na poziomie 
1 795 800 zł brutto. Dodała, że po zasięgnięciu opinii prawnej został przygotowany projekt 
odpowiedzi na wniosek powyższej firmy. Wyjaśniła, że wynagrodzenie dla firmy jest 
ryczałtowe. Nadmieniła, że podczas budowy były problemy z firmą, ponieważ już jesienią 
ubiegłego roku firma miała opóźnienia związane z realizacją inwestycji. 
Pan Starosta stwierdził, że najprawdopodobniej z firmą spotkają się w sądzie. Dodał, że firma 
miała wykonać inwestycję już w ubiegłym roku, termin zakończenia realizacji inwestycji był 
przesunięty na ich wniosek. 
Pan Wicestarosta dodał, że firma nie chciała przedstawić harmonogramu prac budowlanych. 
Pan Buliński przychylił się do argumentacji pana Starosty. Stwierdził, że nie rozpatrzyłby tego 
wniosku pozytywnie. Dodał, że umowa z wykonawcą była zawarta na rok, a nie na 14 miesięcy 
i to firma wnioskowała o przedłużenie umowy. Pan Buliński stoi na stanowisku, żeby nie 
dołożyć firmie ani jednej złotówki więcej. 
Pani Łątkowska dodała, że również jest przeciwna, jeżeli chodzi o zwiększenie wynagrodzenia 
dla firmy. Nadmieniła, że powiat wcześniej przychylił się do wniosku firmy i przedłużył termin 
robót. 
 
Wniosek firmy Drogomex stanowi załącznik nr 4. 
Projekt odpowiedzi na wniosek stanowi załącznik nr 5. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane.  

 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi tutaj nieruchomość w obrębie geodezyjnym Mroczno z 
przeznaczeniem na cele budowlane związane z „Przebudową drogi gminnej Nr 183014N 
Krzemieniewo-Boleszyn”. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Wójta Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru końcowego zadania inwestycyjnego 
„Rozbudowa budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku”.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 
Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia odbioru końcowego, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Anna Kremska 
3. Członek komisji – Katarzyna Trzaskalska 
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 
5. Członek komisji – Beata Widźgowska 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXXV/282/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013 roku w 
sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 
42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli szkół zaocznych oraz zasad zaliczania do wymiaru 
godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że od 1 września 2022r. zostaną wprowadzone do szkół dwa 
nowe stanowiska pracy: pedagog specjalny oraz terapeuta pedagogiczny. Wymiar czasu tych 
nauczycieli nie może przekroczyć 22 godzin. Dodała, że według przepisów obowiązkowo w 
szkołach musi być zatrudniony pedagog, psycholog oraz pedagog specjalny. Stwierdziła, że 
ogromny problem będzie z psychologami, ponieważ na rynku pracy nie ma psychologów.  
Dodała, że dyrektorzy szkół rozmawiali z psychologami zatrudnionymi w Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej oraz emerytowanymi psychologami i żadna z osób nie jest 
zainteresowana zatrudnieniem z szkołach.  
Pan Buliński zapytał, czy będą przekazane środki dla szkół na zatrudnienie wyżej wymienionych 
osób. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że tak, będzie zwiększenie subwencji oświatowej, ale nie starczy 
to na pokrycie wszystkich wydatków związanych z zatrudnieniem nowych pracowników. 
Pani Orłowska poinformowała, że konsultacje odbędą się w dniach od 24.06.2022r. do 
01.07.2022r., natomiast otwarte spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbędzie się w 
dniu 01.07.2022r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/282/2013 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013 roku w sprawie określenia tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, 
nauczycieli szkół zaocznych oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w 
kształceniu zaocznym stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej przeprowadzonej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia bilansu skonsolidowanego powiatu nowomiejskiego za 2021r.  
 
Pan Skarbnik omówił bilans skonsolidowany za 2021r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego 
za I półrocze 2022 r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiaty. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037.  
 
Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2022. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiaty. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiaty. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 



5 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz rachunkiem 
zysków i strat Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie wszedł pan Bogumił Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim/ 
 
Pan Kurowski poinformował, że teoretycznie oddział ginekologiczno-położniczy może 
funkcjonować, natomiast drugi wariant jest taki, że oddział zostanie zlikwidowany, co w tej 
sytuacji spowoduje obniżenie straty szpitala o połowę, to jest zmniejszenie straty o około 
1 500 000 zł. Dodał, że trzeci wariant jest taki, iż w miejsce oddziału ginekologiczno-
położniczego utworzony zostałby oddział geriatryczny. Natomiast z geriatrią jest ten problem, 
że mimo iż jest preferowany przez Narodowy Fundusz Zdrowia to trzeba by było przesunąć 
lekarza z oddziału wewnętrznego, który ma specjalizację z geriatrii. Dodał, że na oddziale 
geriatrycznym nie są wymagane dyżury lekarskie, ponieważ są tutaj dyżury towarzyszące z 
innych oddziałów. Ponadto jest również propozycja utworzenia Zakładu Opiekuńczo 
Leczniczego, gdzie wymagana jest tylko opieka pielęgniarska wraz z opiekunami, wizytacja 
lekarza w zakładzie odbywa się tylko dwa razy w tygodniu. Niestety jest również problem z 
obsadą pielęgniarską, ponieważ położne nie można zagospodarować na etatach 
pielęgniarskich. Nadmienił, że preferowane jest również przez dyrektora Zakrzewskiego 
utworzenie oddziału rehabilitacyjnego, gdzie musi być zatrudniony lekarz rehabilitant lub  
ewentualnie ortopeda na etacie koordynatora. Natomiast na tym oddziale również musi być 
zapewniona opieka pielęgniarska. Stwierdził, że na dzień dzisiejszy takie warianty przewiduje 
odnośnie szpitala. Dodał, że jeszcze dzisiaj dyrektor Zakrzewski oczekuje odpowiedzi w 
powyższej kwestii. Poinformował, że jeżeli będzie złożony wniosek do Wojewody o czasowym 
zawieszeniu oddziału ginekologiczno-położniczym to będzie odpowiedź negatywna w tej 
kwestii. Natomiast jeżeli będzie decyzja o likwidacji powyższego oddziału to Wojewoda nie 
może zablokować takiej decyzji. Dodał, że na dzień dzisiejszy nie ma wyniku finansowego za 
miesiąc maj, będzie on przygotowany na poniedziałek i zostanie przesłany na sekretariat 
Starostwa. Poinformował, że zwiększyła się liczba porodów w oddziale ginekologiczno-
położniczym, ale to tylko ze względu na czasowe zamknięcie powyższego oddziału w Iławie. 
Dodał, że niestety koszty związane ze zwiększoną liczbą porodów również się zwiększyły. 
Nadmienił, że zaistniał również problem z żywieniem pacjentów szpitala, ponieważ firma która 
zajmowała się przygotowaniem posiłków wypowiedziała umowę ze względu na zaległości 
płatnicze szpitale wobec firmy, do końca lipca są zabezpieczone posiłki dla pacjentów. W tej 
chwili szukane są rozwiązania powyższej kwestii, będzie ogłoszony przetarg. Poinformował, że 
w tej chwili jest prawie pełne obłożenie na oddziałach w szpitalu. 
Pani Łątkowska zapytała jak długo pacjenci mogą leżeć w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym. 
Pan Kurowski odpowiedział, że bezterminowo.  
 
Bilans oraz rachunek zysków i strat Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim 
stanowi załącznik nr 10. 
Wyniki finansowe komórek organizacyjnych Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 11 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami o miejscach 
publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 
Polskich oraz z biuletynami informacyjnymi ZPP.  
 
Biuletyny informacyjne ZPP stanowią załącznik nr 12. 
Sprawozdanie z działalności Związku Powiatów Polskich w 2021 stanowi załącznik nr 13. 
Raport ZPP stanowi załącznik nr 14. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 

                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


